
 

Številka: 90008-1/2021-5 

Datum:   12. 4. 2021 

 

 

Z A P I S N I K 

 

9. seje ODBORA ZA ŠPORT (v nadaljevanju odbor), ki je bila 12. 4. 2021 ob 14. uri v Banketni 

dvorani Mestne hiše, Mestni trg 1, Ljubljana. 

 

Navzoči 

člani: 

dr. Marta Bon, predsednica, Klemen Avbelj, Bojan Bučar, Gregor Slabe, Klemen Žibert 

 

 

Ostali 

navzoči: 

Marko Kolenc, vodja Oddelka za šport, Aleš Remih, Športna zveza Ljubljana, Nina 

Petrič, strokovna sodelavka SK SS, Tatjana Zavašnik, SOD MS 

 

Predlagani in sprejeti dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 8. seje Odbora za šport  

2. Zaključni račun proračuna Mestne občine Ljubljana za leto 2020 – za področje športa 
3. Predlog Akta o javno-zasebnem partnerstvu za projekt »Teniški center Tomačevo« 

4. Razno  

 

Dnevni red je bil sprejet s 5 glasovi za, 0 proti od 5 navzočih.   

 

Sejo je vodila predsednica odbora. Seja je bila sklicana elektronsko, 6. 4. 2021. Gradivo k 1. točki je 

bilo priloženo s sklicem seje, 2. in 3. točka sta dostopni na spletni strani MOL na naslovu 

https://www.ljubljana.si/sl/mestni-svet/seje-mestnega-sveta/22-seja-mestnega-sveta-mol-4/ 
 

 

1. 

Potrditev zapisnika 8. seje Odbora za šport 

 

Na zapisnik 8. seje z dne 4. 1. 2021 ni bilo danih pripomb zato se v predlagani vsebini potrdi. 

 

PREDLOG SKLEPA: Zapisnik 8. seje Odbora za šport z dne 4. 1. 2021 se v predlagani vsebini 

potrdi.   

 

Sklep je bil sprejet s 5 glasovi za 0 proti od 5 navzočih.   

 

2. 

Zaključni račun proračuna Mestne občine Ljubljana za leto 2020 – za področje športa 
 

Vsebinski in finančni povzetek gradiva je predstavil Marko Kolenc. Pri točki ni bilo razprave.  

 

Predsednica je dala na glasovanje naslednji SKLEP: 

 

Odbor za šport podpira sprejem Zaključnega računa proračuna Mestne občine Ljubljana za 

leto 2020 – za področje športa.  
 

Sklep je bil sprejet s 3 glasovi za, 2 proti od 5 navzočih.   

 

 

https://www.ljubljana.si/sl/mestni-svet/seje-mestnega-sveta/22-seja-mestnega-sveta-mol-4/


 

 

3. 

Predlog Akta o javno-zasebnem partnerstvu za projekt »Teniški center Tomačevo« 

 

Akt o javno-zasebnem partnerstvu je predstavil Marko Kolenc. Razpravljali so: Gregor Slabe, Aleš 

Romih in dr. Marta Bon.  

 

Predsednica je dala na glasovanje naslednji SKLEP: 

 
Odbor za šport podpira sprejem predloga Akta o javno-zasebnem partnerstvu za projekt 

»Teniški center Tomačevo«. 

 

Sklep je bil sprejet s 5 glasovi za, 0 proti od 5 navzočih.   

 

4. 

Razno 

 

Marko Kolenc je povedal, da so aneksi k pogodbam za sofinanciranje izvajalcev letnega programa 

športa v MOL od leta 2020 do 2022 že podpisani,  prvi zahtevki za sofinanciranje dejavnosti se bodo 

lahko oddali po 16. 4. 2021.   

 

 

Seja je bila končana ob 14.30 uri.  

 

Zapisala: Tatjana Zavašnik, strokovna sodelavka 

 

                                                                          dr. Marta BON  
   Predsednica 

 


